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Z A P I S N I K 
 
19. seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 30. 
septembra 2013, ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – 
mesto, Kidričeva 11a. 
 
Prisotni: ZGN – Mitja Adamlje, Marjana Mlinarič Pikelj, Marjan Kovač, Nina Vrhovnik, 
Gregor Brinjevec, Ivan Klančišar, Samo Vrtačnik, Simona Klukej, Petra Izgoršek 
Potočnik, Marija Ribič, Ani Reţun, Franci Kukovica; DeSUS -  Amalija Kuder, Irena 
Medvešek, SD - Matjaţ Pokorn, SDS – mag. Janez Černi, Alojzija Kralj, SLS -  Slavko 
Jelševar, NSi - Andrej Dolšina, DEAN HOLC IN LISTA MOJA DOLINA - Dean Holc; 
ZARES – Gašper Koprivšek; Samostojni svetnik – Mitja Drobeţ. 
 
Ostali prisotni: ţupan Matjaţ Švagan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Blanka 
Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Jelena Mlakar, vodja 
oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor; Ivo 
Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe; Nina Jenko, občinska uprava; 
Petra Mars, občinska uprava; Andreja Kus, AKA d.o.o. – k 7. točki dnevnega reda; Špela 
Gosak, AREA LINE d.o.o. – k 8. Točki dnevnega reda; Zvone Poznič, Društvo invalidov 
Zagorje ob Savi – k 12. Točki dnevnega reda; mag. Katarina Hočevar, poslanka; Irena 
Drašlar, načelnica Upravne enote Zagorje ob Savi; Albin Praţnikar, Nadzorni odbor 
Občine Zagorje ob Savi. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je pozdravil vse prisotne ter nato v skladu s 30. členom 
poslovnika občinskega sveta predlagal v sprejem zapisnika 18. redne seje občinskega 
sveta, z dne  27. junija 2013. 
 
Člani občinskega sveta so zapisnik SOGLASNO sprejeli. 
 
Ţupan je nato predlagal naslednji dnevni red: 
 
1. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  
2. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi  
3. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 
2013 - 1. Rebalans proračuna 2013 –SKRAJŠANI POSTOPEK (Obravnava na 
pristojnem delovnem telesu: Nadzorni odbor, Odbor za gospodarstvo) 
4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o koriščenju sredstev proračunske rezerve v letu 
2013 – HITRI POSTOPEK 

 



5. Poročilo o realizaciji proračuna Občine Zagorje ob Savi za obdobje od januarja do 
junija 2013 (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Nadzorni odbor, Odbor za 
gospodarstvo) 
6. Predstavitev poročila o notranjem revidiranju poslovanja Občine Zagorje ob Savi v letu 
2012 (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Nadzorni odbor) 
7.  Predlog Odloka o  Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje OP 5 ZS 
27-Kolenc v Zagorju ob Savi – 2. OBRAVNAVA (Obravnava na pristojnem delovnem 
telesu: Odbor za okolje in prostor) 
8. Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje Osnovne 
šole Toneta Okrogarja v Zagorju ob Savi – 2. OBRAVNAVA (Obravnava na pristojnem 
delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor) 
9. Predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na 
območju Občine Zagorje ob Savi (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor 
za okolje in prostor) 
10. Predlog sprememb in dopolnitev Odloka o priznanjih Občine Zagorje ob Savi  
11. Predlog sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture  (Obravnava na 
pristojnem delovnem telesu: Odbor za šolstvo in šport) 
12. Predlog akcijskega načrta za neodvisno ţivljenje invalidov v Občini Zagorje ob Savi 
za obdobje 2013-2017  
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za zdravstvo in socialne 
zadeve) 
 
Člani občinskega sveta so dnevni red SOGLASNO sprejeli.  
 

K 1. točki 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Ţupan je uvodoma povedal, da je bila večina odgovorov na vprašanja in pobude 
občinskim svetnicam in svetnikom posredovana po elektronski pošti, del pa jih je 
posredovanih na sami seji občinskega sveta, dejal je, da je bilo zastavljenih  5 vprašanj. 
Prvo vprašanje se je nanašalo na Delavsko hranilnico. Ţupan je dejal, da je bilo na 
vprašanje, ki se je pojavilo na socialnih omreţjih tudi odgovorjeno. V nadaljevanju je 
povedal, da bo vsakdo, ki bo vprašanje posredoval ţupanu ali občinskemu svetu, nanj 
dobil tudi odgovor.  
Naslednje vprašanje je bilo glede stanja pitne vode v Zagorju in Kisovcu, zaradi velike 
vsebnosti zraka v njej. 
Sledilo je vprašanje glede ogrevanja in plačevanja računov s strani uporabnikov, ki v 
poletnem času koristijo sanitarno vodo. Poudaril je, da je tudi sam mnenja, da Javno 
komunalno podjetje, glede na to, da manj troši biomaso zaradi energetske sanacije teh 
skupnih objektov, pristopi k reševanju te problematike in k manjšem obremenjevanju 
ljudi. 
 
Andrej Dolšina član občinskega sveta iz stranke NSi je postavil vprašanje glede 
ukinitve skupne redarske sluţbe.  
 
Ţupan je povedal, da bodo pristojne sluţbe do naslednje seje pripravile gradivo. 
 
Sledila je razprava. 
 
Alojzija Kralj, članica občinskega sveta iz stranke SDS je dejala, da so bile določene 
stvari glede delovanja javne blagajne Delavske hranilnice ţe pojasnjene, obenem se je 



zahvalila Mariji Ribič za odgovor, ki ga je objavila na socialnem omreţju in dejala, da bo 
informacije posredovala občankam in občanom. Ţupanu se je zahvalila za sodelovanje. 
 
Ţupan je dejal, da so vsem posredovali odgovore na predhodno zastavljena vprašanja. 
Na zadnji seji je bila izpostavljena problematika plazenja tal v Krajevni skupnosti 
Čemšenik. Odgovor je bil posredovan občinskemu svetu. 
 
Mitja Drobeţ, samostojni svetnik se je zahvalil za odgovor, meni, da je pravilno, da je 
glede tega napisano poročilo, saj raziskave ţe kar nekaj časa potekajo. Pove, da je 
zadeva resna, predvsem glede opornih zidov okoli cerkve. Iz leta v leto se situacija 
slabša, meni, da bi bilo potrebno obvestiti tudi drţavne institucije, katere bodo odgovorne 
za sanacijo plazu. 
 
Ţupan je dodal, da na podlagi vseh ugotovitev ukrepajo, je pa ta plaz označen kot eden 
izmed večjih plazov. Ne gre le za obzidje in cerkev, gre za večje območje Krajevne 
skupnosti Čemšenik. Povedal je, da bo občina z vsemi potezami, tako političnimi kot 
strokovnimi čim bolj pospešeno nadaljevala. 
 
Ţupan odpira razpravo. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo. 
 

K 2. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 
Ţupan je predstavil tekoče aktivnosti: 

- uvodoma je povedal, da se bo jutri z izvajalcem, podjetjem Rudis d.o.o. podpisala 
pogodba glede izgradnje čistilne naprave v Zagorju v vrednosti 11 mio €, 

- ZFO – vsa dela krpanja in sanacij poškodovanih cest po ZFO so dokončana, razen 
krpanje ceste Zagorje-Čolnišče-Sv. Gora –Vidrga, katera pa se bodo pričela v teh 
dneh, 

- dela se izvajajo na Plazu Krače, 
- pričela se je sanacija mostu preko Kotredeščice na Prešernovi cesti – dokončanje 

del do konca oktobra, 
- s strani zagotavljanja sredstev za elementarne nesreče občina še ni prejela sklepa 

za sofinanciranje sanacije mostu preko potoka Medija ne Cesti 20.julija (most IGM) 
- dela na projektu Pločnik Kisovec so zaključena, 
- občina pripravlja vso potrebno dokumentacijo za prijavo na razpis MGRT-ja – 

Izgradnja parkirišč sistema Park and Drive, ki se bo nahajalo ob Kolodvorski cesti 
na ţelezniški postaji v Zagorju  

- skupaj s krajani Šklendrovca v KS Podkum so zagotovili preskrbo s pitno vodo 
naselja Šklendrovec z okolico (priključitev na obstoječi javni vodovod Podkum) 
Zgrajeno je bilo okoli 4 km javnega vodovoda z vodnim zbiralnikom Šklendrovec, 

- energetska sanacija - Lisca: Gradbeno-obrtniška dela na objektu potekajo v skladu 
s planom. Načrtovano je, da se bodo gradbeno-obrtniška dela zaključila konec leta. 
Spomladi bo izveden še razpis o izboru dobavitelja opreme centralne kuhinje in 
učilnic. V septembru 2014 pa bo objekt pripravljen za sprejem 250 predšolskih 
otrok,  

- v zaključni fazi so dela na Kulturnem domu Kisovec, prenova fasade, stavbnega 
pohištva, ogrevalnega sistem in strehe. Vrednost projekta je cca. 340 tisoč EUR, od 
tega cca. 220 tisoč EUR evropskih sredstev,   



- konec meseca avgusta je bila energetsko sanirana podruţnična OŠ Toneta 
Okrogarja v Kisovcu, kjer je bila prenovljena fasada in stavbno pohištvo ter 
ogrevalni sistem. Vrednost investicije je znašala cca. 320 tisoč EUR, od tega cca. 
244 tisoč EUR evropskih sredstev,  

- ţupan je povedal da sta bila sprejeta tudi sklepa za energetsko prenovo 
podruţnične OŠ Ivana Kavčiča na Mlinšah in delno energetsko sanacijo OŠ Toneta 
Okrogarja.  
Pri OŠ Toneta Okrogarja bo izvedena menjava oken in vrat na fasadi objekta ter 
toplotna izolacija stropne konstrukcije nad zadnjo ogrevano etaţo na starem delu 
šole. Vrednost naloţbe je 291.159,20€, od tega 244,246,21€ EU sredstev.  
Na podruţnični OŠ Ivana Kavčiča na Mlinšah bodo zamenjali okna in vrata na 
fasadi objekta, narejena bo toplotna izolacija fasade, optimizacija ogrevanja in 
vključitev toplotnih črpalk. Pogodba je bila podpisana v preteklem tednu, vrednost 
investicije znaša 285.111,71€, od tega je 148.476,73€ EU sredstev. Dela so 
predvidena v letu 2014. 
Oba projekta sta v pripravljalni fazi javnega razpisa za izbor izvajalcev. 

- Eko park – pridobili pozitiven sklep skupna investicija, ki je vredna nekaj manj kot 
450 tisoč EUR, nekaj manj kot 50% je nepovratnih sredstev 

- Dnevnikova izvidnica, občina je pridobila naziv enega najbolj prijaznih in turističnih 
mest po izboru revije Dnevnik, po glasovanju preko Radia Veseljak pa smo bili na 
tretjem mestu. 

- predlog za naslednjo sejo občinskega sveta, razprava z Društvom za obnovo 
Medijskih toplic, sredstva, ki bi bila potrebna za obnovo znašajo okoli 200.000,00€, 
poudaril je, da je to zasebna lastnina. Pojavilo se je vprašanje glede plačila 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča lastnika Medijskih toplic. 

- vlada je uvedla varčevalni ukrep in sicer glede plačljivosti zlate poroke v višini 
170,00 €, predlog ţupana je, da se v občini pripravi nov odlok 
 

Ţupan odpira razpravo. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je dal pobudo na področju 
turizma v občini Zagorje ob Savi. Predlagal je, da je potrebno vzpostaviti turistično 
pisarno, kjer bodo obiskovalci lahko dobili informacije o turistični ponudbi v občini 
Zagorje ob Savi. 
 
Ţupan je dejal, da v občinah Zagorje, Trbovlje in Hrastnik deluje TIC – Turistično 
informacijski center, vendar da njegovega delovanja občina oziroma prebivalci občine 
Zagorje ob Savi ne občutijo. Poudari tudi, da je njegova pobuda, da se lastništvo 
Medijskih toplic brezplačno prenese v last občine Zagorje ob Savi, ter da se jih obnovi.  
 
Po razpravi je občinski svet SOGLASNO sprejel:  
SKLEP:                    
                                         

1. Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi potrjuje vključitev naslednjih projektov v 
Načrt razvojnih programov 2013-2016 proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 
2013 v veljavni proračun in v predlog prvega rebalansa proračuna Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2013: 

 OB142-13-0023 »Izgradnja parkirišča P+R v Zagorju ob Savi«  vrednost 
projekta: 489.740,19 € (z vključenim DDV) 

 dinamika financiranja projekta: leto 2013, 2014 

 Viri financiranja (z vključenim ddv): 
lastna sredstva: 198.738,21 €  (40,58%)                                



evropski kohezijski sklad: 291.001,98 € (59,42%) 
2. Oddelek za javne finance izvede ustrezne spremembe v Načrtu razvojnih 

programov 2013-2016 v okviru proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2013, in 
sicer tako, da spremembe ne vplivajo na uravnoteţenost proračuna in  tudi ne na 
usklajenost drugega (posebni del proračuna) in tretjega dela proračuna  (Načrt 
razvojnih programov) Občine Zagorje ob Savi za leto 2013. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 
ter 
  
SKLEP: 
 

1. Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
projekt/program: »Izgradnja parkirišča P+R v Zagorju ob Savi«, ki ga je v 
septembru 2013 izdelal: NR-BIRO, Niko Rostohar s.p., Jevšnikova 28, 1412 
Kisovec. 

2. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 489.740,19 € (z vključenim 
DDV) in se bo izvajala skladno s časovnim načrtom, navedenim v DIIP-u. 
Investicija se bo izvedla do 31.11.2014.  

3. Viri financiranja: 
- lastna sredstva: 198.738,21 €                                  
- evropski kohezijski sklad: 291.001,98 €: 
Namenska sredstva EU za kohezijsko politiko se zagotavljajo v proračunu 
Republike Slovenije, na proračunski postavki Ministrstva za infrastrukturo in 
prostor: – 978010 Javni potniški promet – KS – 07 – 13 – EU 

4. V NRP 2013-2016 proračuna Občine Zagorje ob Savi 2013 se uvrsti nov projekt 
z nazivom: 

OB142-13-0023 »Izgradnja parkirišča P+R v Zagorju ob Savi«   
vrednost projekta: 489.740,19 € (z vključenim DDV) 

- dinamika financiranja projekta: leto 2013, 2014 
- Viri financiranja (z vključenim DDV): 

lastna sredstva: 198.738,21 €  (40,58%)                                
evropski kohezijski sklad: 291.001,98 € (59,42%) 

5. Odobri se izvedba investicije. 
6. Ta sklep velja takoj. 

 
Ţupan je dodal, da je bil s pobrateno občino Omiš sklenjen dogovor, da občina Zagorje 
ob Savi nameni 1000,00€ iz proračuna fundaciji »Zaklada Ljubo Stipišić Delmata«, ki 
hrani spomine, ki so nastali v desetletjih omiških klap. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi pooblašča ţupana Občine Zagorje ob Savi, 
da podpiše ustrezno pogodbo o finančnem sodelovanju s hrvaško fundacijo 
»Zaklada Ljubo Stipišić Delmata«, katera je v letošnjem letu sodelovala pri izvedbi 
projekta Festival dalmatinskih klap pobratene občine Omiš na Hrvaškem. 
Pogodbeni znesek znaša 1.000,00 EUR neto. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

K 3. točki 



Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 
2013 - 1. Rebalans proračuna 2013 – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Ţupan je dejal, da je obdobje 2013 – 2015 največje investicijsko obdobje v zadnjih 
desetletjih. V proračunu za Rebalans proračuna 2013 je večina sredstev zagotovljenih iz 
strani Evropske unije oziroma Evropskih skladov. Opomnil je tudi na spremembo glede 
financiranja občin oziroma pobiranja nadomestila davka na nepremičnine po novi formuli, 
drţavi pripada 50 % in občini 50%. Občina je pričela z izvajanjem investicij: izgradnja in 
obnova Vrtca Smrkci, izgradnja čistilne naprave in kolektorskega sistema, sofinanciranje 
Ceroza v Hrastniku, skupnega odlagališča občin Hrastnik, Trbovlje, Zagorje, Litija in 
Radeče. To je investicija, ki presega 11 mio EUR, pri katerem je občina Zagorje ob Savi 
28% solastnik. Zimska sluţba, za katero se je načrtovalo okoli 300 tisoč EUR je ob 
koncu sezone 2013/2014 presegla 530 tisoč EUR, vendar je občina Zagorje ob Savi 
kljub temu finančno stabilna, saj je iz naslova prodaje objekta v Vrsarju prejela okoli 400 
tisoč EUR, katera bodo namenjena objektu Smrkci.  
V nadaljevanju je dejal, da so se vse tri občine dogovorile in strinjale s prodajo objekta 
Lekarna v Zagorju ob Savi, v lasti Zasavskih lekarn. Sredstva od prodaje objekta 
Delavski hranilnici naj bi se namenila za izgradnjo nove lekarne na Izlakah. Tekom 
dogovora je občina Trbovlje spremenila stališče in sicer, da gredo sredstva od prodaje 
občini Trbovlje. Nadalje pa je bilo po pogovoru z gospodom Blaznekom, predsednikom 
sveta Zasavskih lekarn dogovorjeno, da se deleţ sredstev nameni tudi občini Hrastnik in 
občini Zagorje ob Savi. Za konec je ţupan dejal, da je občina Zagorje finančno stabilna 
in da mandatno obdobje zaključuje z depozitom nekaj milijonov evrov ter da proračun za 
novo mandatno obdobje ne bo obremenjen ali destabiliziran zaradi investicij izvedenih v 
letu 2013 in 2014.  
 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je nadaljevala, da so se določene 
okoliščine v katerih je občina Zagorje začela izvajati  proračunsko leto 2013 tekom leta 
spremenile, zato je občina ponovno ovrednotila vse prihodke in odhodke občinskega 
proračuna za leto 2013 ter pripravila predlog rebalansa. Izpostavila je tri glavne razloge 
za predlagani rebalans; in sicer zamik pri izvajanju investicije ČN Zagorje Kisovec, 
nadpovprečno visoke stroške zimske sluţbe (le ta je od prvotno planiranih 320 tisoč EUR 
narasla na 520.000 €) in  prodajo objekta v Vrsarju in objekta Lekarna v Zagorju. Prodaja 
teh dveh objektov ni bila vključena med prihodke sprejetega  proračuna 2013. Poudarila 
je, da je cilj predlaganega rebalansa ponovno uravnoteţenje prihodkov in odhodkov 
proračuna 2013. 
Nadaljevala je z vsebinsko predstavitvijo rebalansa in povedala, da bo občina s 
predlaganim rebalansom zniţala prihodke za dobrih 5 mio €, na 19.075.035 tisoč EUR. 
Sledila je podrobna  predstavitev zniţanja oziroma zvišanja posameznih vrst prihodkov 
glede na sprejeti proračun in strukture prihodkov s poudarkom na transfernih prihodkih. 
Le te občina s predlaganim rebalansom zniţuje za skoraj 5,5 mio €. Na zniţanje  
transfernih prihodkov in s tem tudi skupnih prihodkov občinskega proračuna v 2013 
najbolj vpliva spremenjena dinamika izvajanja oziroma zamik izvajanja investicije čistilne 
naprave v naslednje leto.  
Nadaljevala je s predstavitvijo odhodkov in povedala, da občina z rebalansom planira, da 
bo realizirala dobrih 20,6 mio € odhodkov, to je za 5,3 mio € oziroma 20 % manj kot je 
bilo načrtovano s sprejetim proračunom. Sledila je podrobna predstavitev zniţanja 
oziroma zvišanja posameznih vrst odhodkov glede na sprejeti proračun, strukture 
odhodkov in razmerja med tekočim in investicijskim delom proračuna. Poudarila je, da je 
zniţanje investicijskega dela odhodkov predvsem posledica spremenjene dinamike 
izvajanja del na projektu čistilnih naprav in zamika del na projektu Unično, da pa vse 
ostale projekte občina izvaja v skladu s planom oziroma jih v rebalansu samo vrednostno 



prilagaja dejanski realizaciji. Pojasnila je dvig tekočega dela odhodkov in pri tem 
izpostavila sanacijo treh objektov (most IGM, most na Prešernovi in plaz Ravne), ki bodo 
sofinancirane s sredstvi elementarja in zato vodene med tekočimi odhodki. 
Poudarila je, da občina s predlaganim rebalansom planira za cca 1.560.000 € več 
odhodkov kot prihodkov – proračunski primanjkljaj, ki ga bo financirala z ostankom 
sredstev na računu ob koncu leta 2012, torej brez zadolţevanja. 
Podala je rekapitulacijo bilanc rebalansa in povedala, da če v predlaganem rebalansu 
upoštevamo vsa v letu 2013 razpoloţljiva sredstva, to je vse pričakovane prihodke v 
2013 in ostanek sredstev iz leta 2012 na eni strani in vse za leto 2013 načrtovane 
odhodke, lahko ugotovimo, da je predlagani rebalans uravnoteţen oziroma izkazuje 
preseţek  razpoloţljivih sredstev nad odhodki v višini 211.411,00 €. Ta preseţek je 
namenjen za financiranje stroškov elementarja. 
Nadaljevala je s predstavitvijo računa finančnih terjatev in naloţb, ki je zelo skromen in 
ga občina  s predlaganim rebalansom ne spreminja. 
Tudi računa financiranja, ki izkazuje zadolţevanje oziroma odplačevanje glavnic kreditov 
v letu 2013 občina  s predlaganim rebalansom ne spreminja. Poudarila je, da se občina v 
letu 2013 ne bo zadolţevala, odplačevala bo glavnice po petih kreditnih pogodbah, cca 
330 tisoč EUR in pa obresti, cca 60 tisoč EUR. Ocena zadolţenosti občine ob koncu leta 
je dobrih 3 mio € ali drugače povedano,  cca 179 €/prebivalca.  
Nadaljevala je s predstavitvijo, koliko so posamezni neposredni proračunski uporabniki in 
oddelki znotraj občinske uprave  s predlaganim rebalansom pridobili oziroma izgubili 
pravic porabe glede na sprejeti proračun in kaj predlagani rebalans predstavlja za 
posamezna področja oziroma programe, ki jih izvaja občina. 
Zaključila je, da s predlaganim rebalansom ostajajo usmeritve, ki si jih je  občina zadala 
pri sprejemanju proračuna skoraj da nespremenjene, in sicer, da občina realizira leto   
brez zadolţevanja, da je proračun investicijsko naravnan ter ima zelo močno socialno 
noto. Drastično se krči le ena investicija, vse druge so več ali manj prilagojene dejanskim 
okoliščinam, kar pa se tiče socialnega dela, pove, da na določenih segmentih občina 
sredstva z rebalansom celo zvišuje. 
Predlog rebalansa  je pregledal tudi Nadzorni odbor ter Odbor za gospodarstvo, oba sta 
podala tudi stališče na predlog. 
 
Ţupan odpira razpravo. 
 
Marija Ribič, članica občinskega sveta s stranke ZGN, je povedala da je rebalans 
proračuna pregledal tudi Odbor za šolstvo in kulturo. Pohvalila je uspešnost občine na 
razpisih ter pri črpanju sredstev iz strani Evropske unije. Proračun je pripravljen izredno 
skrbno in načrtovano, zaţelela je, da bo tako tudi v prihodnjem letu, da bo občina 
Zagorje ob Savi res ena izmed uspešnejših. Čestitala je občini oziroma njeni celotni ekipi 
ter zaţelela uspešno delo še naprej. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta s stranke SLS je povedal, da je ţe od vsega 
začetka, ko je bil proračun sprejet v dvomih, da le-ta ne bo doţivel porabe sredstev, ki je 
bila načrtovana. Polovica investicij je bila uresničenih, kar je po njegovem mnenju še 
sprejemljiv deleţ, da glasuje za rebalans proračuna. Veseli ga, da je bila na razpisu 
izbrana inţeniring firma, zato je večja verjetnost vključitve oziroma sodelovanja domačih 
izvajalcev. Zato apelira na ţupana, da skupaj z glavnim izvajalcem pripravijo razpis, v 
katerem bodo imeli podizvajalci moţnost pristopiti k takšnemu projektu, saj do sedaj niso 
bili dovolj informirani, seveda pa naj se to izvede v skladu z zakoni in razpisno 
dokumentacijo.  
 



Ţupan je dejal, da občina vedno objavi, kdo je izvajalec in da je prav, da to vedo tako 
davkoplačevalci kot tudi domači izvajalci, da z izbranim kandidatom na javnem razpisu 
tudi vzpostavijo kontakt. Ţupanovo navodilo je, da izvajalec vključi čim večje število 
domačih podizvajalcev pod konkurenčnimi pogoji. Poudari da, ni on, ali kdorkoli v 
občinski upravi tisti, ki bi predlagal enega ali dva izvajalca v občini. Takšen način je v 
skladu z zakonom in navodili, kakršnokoli drugačno ravnanje bi ţe bilo v neskladju z 
zakoni, kar pa vsekakor ni namen, cilj občine Zagorje ob Savi. 
Za izgradnjo čistilne naprave je bila kot izvajalska firma izbrana Rudis d.o.o. s partnerjem 
AGM Nemec d.o.o., z njimi je tudi uradno sklenjena pogodba.  
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta s stranke SLS je poudaril, da je veliko 
obrtnikov, podjetnikom, ki o tem niso obveščeni in da je potrebno vzpostaviti način 
obveščanja, npr. na ETV. 
 
Ţupan je dodal, da bodo obvestili širšo javnost preko medijev, kateri projekti v občini 
potekajo in kdo so njihovi izvajalci. Za konec je povedal še, da v kolikor bodo za projekt 
izgradnje posameznih čistilnih naprav dana finančna sredstva za obrobne krajevne 
skupnosti, bo občina pomagala po svojih zmoţnostih. Cilj občine je, da pripomore k 
čistejšemu okolju. Na obrobje ni pozabljeno, zato upa, da se bodo v proračunu našla 
sredstva za sofinanciranje posameznih, malih čistilnih naprav. 
 
Po razpravi je občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je po hitrem postopku sprejel Odlok o 
spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 - 1. rebalans 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2013. 

2. Odlok prične veljati  naslednji dan po objavi  v Uradnem listu RS.  
3. Ta sklep velja takoj. 

 
K 4. točki 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o koriščenju sredstev proračunske rezerve v 
letu 2013 – HITRI POSTOPEK 

 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je povedala, da je bila vsebina Odloka 
predstavljena ţe na junijski seji, spomnila je, da so občinski svetniki sprejeli Odlok v 
katerem so določili, da se bodo sredstva elementarja, torej proračunske rezerve občine 
uporabljala za dva objekta, in sicer za sanacijo mostu IGM in za sanacijo mostu na 
Prešernovi cesti. Od konca maja oziroma junija, ko so ta odlok popravljali oziroma 
sprejeli so se zadeve spremenile, tako da obstoječi Odlok razširjajo, dodajajo še en 
objekt in sicer plaz Podgrad – Ravne, za katerega bi se uporabila sredstva elementarja.  
To je projekt v vrednosti slabih 74 tisoč EUR ki bi ga delno financirali z lastnimi sredstvi v 
višini slabih 29 tisoč EUR delno, 45 tisoč EUR pa bi dobili sofinanciranega s sredstvi 
drţavnega proračuna oziroma iz proračunskih rezerv drţave. Za konec je predlagala, da 
se o spremembi Odloka, ki se od prvotnega razlikuje le v tem, da ima vključen še en 
projekt, glasuje. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo. 
 
Občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 
 



1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Poročilo o realizaciji proračuna 
Občine Zagorje ob Savi v  obdobju od januarja do junija  2013. 

      2. Ta sklep velja takoj. 
 

K 5. točki 
Poročilo o realizaciji proračuna Občine Zagorje ob Savi za obdobje od januarja do 

junija 2013 
 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je uvodoma pojasnila, da je občina v 
prvi polovici leta vse zakonske obveznosti izvajala korektno in točno, in sicer v smislu 
izvajanja potrebnih aktivnosti in financiranja. Občina je za tekoče odhodke realizirala 
dobre 5 mio €, kar predstavlja 50% plana za leto 2013. Med realiziranimi tekočimi 
odhodki je v prvi polovici leta izstopala zimske sluţba oziroma njen porast za dobrih 200 
tisoč EUR 
Nadaljevala je s predstavitvijo aktivnosti na področju investicij in povedala, da je občina v 
prvi polovici leta zaključila dve pomembni investiciji, in sicer obnovo ceste Borisa Kidriča 
in projekt energetske učinkovite prenove javne razsvetljave ter pridobila pozitivne sklepe 
za več projektov, ki se tičejo energetske obnove objektov. Za Kulturni dom v Kisovcu, 
Podruţnično šolo v Kisovcu, Podruţnično šolo na Mlinšah in Osnovno šolo Toneta 
Okrogarja. Glavnina teh projektov, pri katerih je izpostavila še obnovo vrtca Smrkci, je 
trenutno v fazi izvajanja aktivnosti. Financiranje energetske prenove Podruţnične šole na 
Mlinšah in Osnovne šole Toneta Okrogarja pa se bo v glavnem odvijalo v letu 2014. 
Občina je pridobila tudi 8 pozitivnih sklepov za sofinanciranje investicij na področju cest 
in del teh sredstev usmerila v odpravo posledic zime oziroma  sanirala precej 
poškodovanih cestnih odsekov.  
Povedala je, da je občina pridobila tudi dva pozitivna sklepa na področju zdravstva in 
vodila številne aktivnosti za pridobitev sredstev drţavnih rezerv za sanacijo poplav v letih 
2010 in 2012, in da sta trenutno podpisani dve pogodbi, za sofinanciranje mostu na 
Prešernovi cesti in plazu Podgrad – Ravne. 
O  aktivnostih občine  na čistilni napravi je povedala, da je obseţno poročilo o investiciji  
podal ţe  ţupan. 
Poudarila je, da občina ni izvajala in delala samo na investicijah, ki so bile sofinancirane 
s sredstvi drţavnega proračuna in sredstvi Evropske unije, ampak je izvajala tudi številne 
aktivnosti in manjše investicije, ki so bile financirane zgolj z lastnimi sredstvi proračuna. 
Občina je v prvi polovici leta finančno realizirala malo investicijskih  odhodkov, le dober 1 
mio €, kar je dejansko le 7% načrtovanih investicijskih odhodkov glede na celo leto. Kot 
glavni vzrok je navedla čistilno napravo, saj na tem projektu finančne realizacije 
praktično ni bilo. 
Poudarila je, da tudi sicer ni običajno, da bi imela občina v prvi polovici leta visoko 
stopnjo realizacije investicijskih odhodkov, ker občina za večino investicij vključenih v 
občinski proračun v prvi polovici leta vodi postopke javnih naročil in izbire izvajalcev, 
potem se začnejo investicije izvajati in največkrat šele v drugi polovici leta tudi financirati. 
Tako, da se finančni vidik del na investicijskem delu proračuna vidi šele v drugi polovici 
leta. 
Vseh odhodkov je torej občina v prvi polovici leta realizirala cca 6 mio €, razmerje med 
tekočimi odhodki in investicijskimi odhodki pa je 83% tekočih in 17% investicijskih.  
Prihodki so bili realizirani v višini 6,7 mio €, kar predstavlja 28% glede na letni plan, 
davčni prihodki so bili realizirani v skladu s planom, kapitalskih prihodkov pa je bilo celo 
več in sicer zaradi prodaje Vrsarja in Lekarne v Zagorju, transferni prihodki pa so bili 
realizirani pod planom. 
V prvi polovici leta je občina realizirala več prihodkov kot odhodkov, za slabih 600 tisoč 
EUR, tako da je izkazovala proračunski preseţek. Ob upoštevanju  preostanka sredstev 



ob koncu leta 2012,  občina  v prvem polletju izkazuje rezultat v višini  2,5 mio €, ki pa ni 
samo papirnati, ampak se odraţa tudi v likvidnih sredstvih oziroma v depozitih občine 
vezanih pri poslovnih bankah. 
Občina se ni zadolţevala, imela je zelo dobro likvidnost, odplačala je 166 tisoč EUR 
glavnic kreditov in 21.900,00€ obresti. Zaradi zelo dobre likvidnosti je občina  preseţek 
vezala pri bankah in realizirala dobrih 23 tisoč EUR obresti. 
Občina je v celotnem prvem polletju vse obveznosti do svojih dobaviteljev plačevala 
točno na rok in po stanju 30.6.2013 ni izkazovala neplačanih obveznosti. Poslovanje 
občine je bilo v prvi polovici leta solidno in finančno stabilno. 
 
Sledila je razprava 
 
Slavi Kralj, članica občinskega sveta s stranke SDS je povedala, da pri načrtu 
razvojnih programov 2013-2016 opaţa, da so nekatere manjše investicije vanj vključene 
ţe vse od leta 2007, za primer je navedla pločnik na Izlakah. Zato daje pobudo, da bi se 
tisti projekti, ki so ţe dlje časa vključeni v načrte razvojnih programov, nekako prioritetno 
poskušali izpeljati. Vprašala je še glede objekta Partizan, kaj se na objektu načrtuje, 
glede na to, da so zanj namenjena določena sredstva. 
 
Ţupan je glede vprašanja pločnika na Izlakah povedal, da je vsak razvojni načrt 
sofinanciran s strani drţave in poudaril, da je ta investicija povezana z lastništvom 
zemlje.  
Glede Partizana je obrazloţil, da se načrtuje odkup objekta. Občina bo 100% lastnik 
(sedaj je lastnik Športna unija), kar bo predstavljalo veliko breme za občinski proračun. 
Poudaril je, da se bo občinski svet moral odločiti, kaj storiti z objektom, dodal je, da je 
bila pred leti obnovljena zunanjost, vendar pa bo potrebno obnoviti temelje, zagotoviti 
protipotresno varnost in izvesti odvodnjavanje na območju za objektom. 
 
Po končani razpravi je občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Poročilo o realizaciji proračuna 
Občine Zagorje ob Savi v  obdobju od januarja do junija  2013. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 
 

K 6. točki 
Predstavitev poročila o notranjem revidiranju poslovanja Občine Zagorje ob Savi v 

letu 2012 (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Nadzorni odbor) 
 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je povedala, da je Poročilo o notranjem 
revidiranju poslovanja Občine Zagorje ob Savi za leto 2012 je pripravila drţavna notranja 
revizorka Brigita Frlin Novak iz druţbe Munera. Poročilo je bilo pripravljeno v mesecu 
juliju, revizija pa se je izvajala na sedeţu občine in sicer v mesecu maju. Predmet 
pregleda je bilo celotno poslovanje občine v letu 2012 ter poslovanje dveh krajevnih 
skupnosti, Krajevne skupnosti Kisovec - Loke in Krajevne skupnosti Ravenska vas.  
Celotno gradivo je objavljeno na spletni strani občine in si ga lahko vsi ogledajo.  
V nadaljevanju je predstavila glavna področja, ki so bila predmet pregleda, z 
revizorkinimi ugotovitvami in priporočili, to so: vodenje poslovnih knjig in notranjih kontrol, 
razdeljevanje sredstev s proračunske postavke »pokroviteljstva«, prerazporejanje 
proračunskih sredstev,  prevzemanje obveznosti v breme tekočega leta in prihodnjih let, 
poraba namenskih sredstev, oblikovanje in poraba rezerv oziroma elementarja, poraba 



tekoče proračunske rezerve, poročanje o izvrševanju proračuna (polletno poročilo, 
zaključni račun), realizacija kapitalskih prihodkov in prodaja premoţenja, realizacija 
odhodkov, plače, osebni prejemki  funkcionarjev, tekoče transferji, investicijski odhodki, 
postopki zadolţevanja, evidence o zadolţenosti in odplačevanje  kreditov.  
Sledila je predstavitev revizorkinih  ugotovitev pri pregledu poslovanja v Krajevni 
skupnosti Kisovec – Loke in Krajevni skupnosti Ravenska vas. 
Ob zaključku je povedala, da poročilo vsekakor izkazuje določene pomanjkljivosti v 
poslovanju občine in krajevnih skupnosti, da pa ob dejstvu, da občini ni bilo potrebno 
izdelati  odzivnega poročila, pomanjkljivosti ne predstavljajo večjih odstopanj ali celo 
nezakonitosti. Dodala je, da so se določene pomanjkljivosti odpravili ţe v času prisotnosti 
revizorke,  za druge pomanjkljivosti, pa so sprejeli ustrezna pisna navodila in jih 
posredovali vsem deleţnikom. 
 
Ţupan je dodal, da tu ne gre za sprejemanje sklepov temveč za končno poročilo 
revizorke, gre le za priporočila oziroma meni, da je prav, da se občinski svet seznani 
revidiranim poročilom občine Zagorje ob Savi in odprl razpravo.  
 
Marjan Kovač, član občinskega sveta z liste ZGN je dejal, da ni bilo ugotovljenih 
napak, hudih kršitev, bili pa so določeni pridrţki. Pove, da so le nekaj dni po prejetju 
poročila iz Oddelka za javne finance prejeli navodila in vse nepravilnosti glede 
poslovanja, manjše napake so bile v roku enega meseca ţe odpravljene. Pri zadevah 
širšega značaja ţe potekajo usklajevanja in dogovori.   
 
Ţupan se je zahvalil za komentar.  
 

K 7. točki 
Predlog Odloka o  Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje OP 5 

ZS 27-Kolenc v Zagorju ob Savi – 2. OBRAVNAVA 
 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je najprej pozdravila prisotne 
in nato dejala, da gre za 2. obravnavo in sprejem OPPN za območje OP 5 ZS 27 - 
Kolenc. 
Obrazloţila je, da so na zadnji seji občinskega sveta v mesecu juniju obravnavali 1. 
predlog OPPN-ja oziroma odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu. Nato je 
povzela kronologijo sprejemanja. Konec leta 2012 je bil prvič razgrnjen predlog odloka, ki 
je načrtoval večjo in bolj gosto pozidavo na območju OP 5 ZS 27 - Kolenc. 
Predvidevalo se je devet individualnih stanovanjskih hiš. Na javni obravnavi je bilo veliko 
pripomb, sugestij in vprašanj, predvsem stanovalcev ob Cesti 9. avgusta, zato je bilo na 
februarski seji občinskega sveta sprejeto, da se gostota načrtovane gradnje zmanjša 
oziroma, da naj se moţnost zmanjšanja gostote prouči in se da v ponovno javno 
razgrnitev. To je bilo spomladi izvedeno, izdan je bil sklep ţupana o ponovni javni 
razgrnitvi, kjer ni bilo več pripomb. Na junijski seji je bil sprejet sklep občinskega sveta, 
da se pridobijo vsa mnenja nosilcev urejanja prostora in da gre nato podrobni občinski 
prostorski načrt v 2. obravnavo in sprejem. Med gosti je pozdravila projektantko gospo 
Andrejo Kus in jo pozvala k dodatni obrazloţitvi, če je le ta potrebna. V nadaljevanju je 
povedala, da je bilo potrebno med 1. in 2. obravnavo uskladiti infrastrukturo, da so bila 
na osnovi teh uskladitev pridobljena vsa pozitivna mnenja nosilcev urejanja prostora in je 
odlok pripravljen za sprejem. 

 
Ivan Klančišar, član občinskega sveta iz liste ZGN je povedal, da so na seji Odbora 
za okolje in prostor obravnavali predlagani Odlok v 2. obravnavi in so po razpravi 



ugotovil, da so podani vsi pogoji. Zato je predlagal članom občinskega sveta, da 
sprejmejo predlagani odlok v 2. obravnavi. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu  za območje OP 5 
ZS 27 – Kolenc v Zagorju ob Savi. Občinski podrobni prostorski načrt (OPPN) za 
območje OP 5 ZS 27 – Kolenc v Zagorju ob Savi je pod številko 01/12 izdelalo 
podjetje AKA, d.o.o. Trbovlje  v septembru 2013. 

2. Odlok  se  objavi  v Uradnem listu Republike Slovenije  in  začne  veljati petnajsti 
dan po objavi. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

K 8. točki 
Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 

Osnovne šole Toneta Okrogarja v Zagorju ob Savi – 2. OBRAVNAVA 
 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je povedala, da je bila 
zasnova, prostorska ureditev na območju Osnovne šole Toneta Okrogarja  predstavljena 
na februarski seji občinskega sveta s strani projektantke gospe Špele Gosak. Med 1. in 
2. obravnavo se je zgodila zelo pomembna zadeva in sicer, ţe na februarski seji 
občinskega sveta je bilo poudarjeno, da se prostorska ureditev na severnem delu tako 
pribliţa vodotoku Medija, da posega v 5 metrski priobalni pas. Vodarska zakonodaja v 5 
metrskem priobalnem pasu tovrstnega vodotoka (za večje vodotoke 15-metrski pas) ne 
dovoljuje posegov. V ta namen je bilo nato potrebno pripraviti posebno študijo, s katero 
je bilo potrebno prikazati, da tovrstni vplivi niso tako veliki, da bi poslabšali vodni reţim 
oziroma vodotok sam. Ta študija je bila pripravljena, zato je spomladi po vseh revizijah in 
usklajevanjih Vlada Republike Slovenije 9. maja 2013 sprejela uredbo za zmanjšanje 
priobalnega pasu, in sicer na območju tekaške steze in parkirišča na 1 m. To je bila tudi 
pravna podlaga, da je nato nosilec urejanja prostora, ARSO podal pozitivno mnenje na 
tovrstno prostorsko ureditev. Od 1. do 2. obravnave so bila pridobljena vsa mnenja 
nosilca urejanja prostora, tako da je bil tak odlok posredovan članom občinskega sveta v 
2. obravnavo in sprejem. 
 
Ţupan se je zahvalil kolegici Tatjani Podbregar za obrazloţitev in odprl razpravo.  
 
Ivan Klančišar, član občinskega sveta iz liste ZGN je povedal, da so podani vsi pogoji 
in pridobljena vsa mnenja, zato Odbor za okolje in prostor predlaga občinskemu svetu, 
da sprejme podrobni načrt za Toplice v 2. obravnavi.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP 

1. Sprejme se odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu  za območje 
Osnovne šole Toneta Okrogarja v Zagorju ob Savi. Občinski podrobni prostorski 
načrt (OPPN) za območje Osnovne šole Toneta Okrogarja v Zagorju ob Savi je 
pod številko projekta U 06/2011 izdelalo podjetje Arealine d.o.o. iz Postojne v 
avgustu 2013. 

2. Odlok  se  objavi  v Uradnem listu Republike Slovenije  in  začne  veljati petnajsti 
dan po objavi. 

3. Ta sklep velja takoj 
 



 
 
 

K 9. točki 
Predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode 

na območju Občine Zagorje ob Savi 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je uvodoma povedal, da se 
do sedaj v občini Zagorje ob Savi ni kazala potreba, da bi bilo potrebno pripraviti 
dokument, ki bi urejal področje odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in 
padavinskih voda, saj sta Občinski prostorski načrt ter Odlok o zunanjem izgledu in 
urejanju naselij zadostno pokrila to področje. Trenutno pa zakonodaja, ki je bila sprejeta 
v letu 2013, to so Uredba Vlade Republike Slovenije, Zakon o prostorskem načrtovanju 
in Zakon o varstvu okolja, zahtevajo od občin, da pripravijo dokumente, ki bodo bolj 
natančno opredelil ta pravni akt, v smislu določitve izvajanja te gospodarske javne 
sluţbe. To gospodarsko javno sluţbo po občinskem odloku v Zagorju izvaja Javno 
podjetje komunala Zagorje. Poudaril je, da ţelijo, da javnost in ostali prizadeti, stranke in 
razne sluţbe, ki jih ta odlok tangira, pregledajo in podajo pripombe. 
Odlok kot tak je upravni akt, kjer niso natančneje določeni tehnični parametri, zato 
namerava občina v naslednjem koraku sprejeti tehnični pravilnik, ki bi le-te natančneje 
opredelil. V nadaljevanju je poudaril, da odlok popolnoma izkustveno temelji iz občin, ki 
so v tem času sistem odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih voda ţe vzpostavile, 
kar pomeni, da so zgradile kolektorske in čistilne naprave. V pomoč so nam bile njihove 
izkušnje, tako da smo lahko  v največji moţni meri pripravili odlok, ki naj ne bi narekoval 
spremembe v krajšem obdobju. 
Nato je predlagal, da občinski svetniki sprejmejo odlok v 1. obravnavi in da se ga da na 
15 - dnevno javno obravnavo. Za konec je poudaril, da je večji del predpisov povzet po 
višjem aktu, ki je veljaven na drţavni ravni. 
 
Sledila je razprava.  
 
Ivan Klančišar, član občinskega sveta iz liste ZGN je povedal, da je Odbor za okolje 
in prostor obravnaval odlok, seznanil se je z vsebino in ugotovil, da je odlok zelo dobra 
osnova. Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme odlok v 1. obravnavi in da se 
posreduje v nadaljnjo javno obravnavo, tako bodo imeli vsi akterji moţnost podati svoja 
mnenja in pripombe. Odbor za okolje in prostor je dal pobudo, da se v predlogu 
proračuna občine Zagorje ob Savi za 2014 zagotovijo sredstva za moţnost 
sofinanciranja malih čistilnih naprav, kjer ni moţnosti priklopa na javno kanalizacijsko 
omreţje s priključitvijo na čistilno napravo Zagorje in Izlake. Povedal je, da je vesel, da je 
ţe ţupan predhodno omenil, da se pripravlja odlok, kajti stroški za posamezne male 
čistilne naprave so razmeroma visoki, po veljavni zakonodaji pa jih bo potrebno zgraditi 
tudi v ostalih naseljih v občini do leta 2017. 
 
Mitja Drobeţ je postavil vprašanje glede individualnih čistilni naprav oziroma ali obstaja 
moţnost izgradnje čistilne naprave tudi za cele vasi. 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je povedal, da se rešitve, ki 
se pripravljajo zajemale tako individualne subvencije kot tudi subvencije za skupne 
rešitve. Poudaril je, da morajo naselja z manj kot 50 populacijskimi enotami izgradnjo 
čistilne naprave investicijsko krajani reševati sami. 
 



Slavko Jelševar, član občinskega sveta s stranke SLS je povedal, da je skeptičen 
glede globnih prekrškov, ki so po njegovem mnenju previsoki, zato sprašuje, ali je to 
občinski predlog ali je to globa, ki je zakonsko določena s strani drţave. Poudaril je, da 
izgradnja čistilne naprave ni ţivljenjskega pomena, za primer, če nekdo na periferiji ne 
bo mogel zgraditi čistilne naprave v roku zaradi finančnih teţav, nato pa jim bo izrečena 
globa v višini 1400€, ni smiselno. 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je opomnil, da se je 
Slovenija v času sprejemanja zakonodaje zavezala tudi za izgradnjo manjših čistilnih 
naprav do leta 2017. Akt Uredba o odvajanju in čiščenju odpadnih in padavinskih voda, 
ki ga je sprejela Vlada RS, je nad občinskim odlokom, le – ta predpisuje zahteve 
posameznikom. Občinski odlok navaja določene kazenske določbe, roke in predpise 
akta. Poudaril je, da občinski odlok rokov ne more spreminjati, jih samo povzema iz 
Uredbe o odvajanju in čiščenju komunalnih in padavinskih voda. Ravno tako velja za 
zneske, ki bodo za vse enotni. 
 
Matjaţ Pokorn, član občinskega sveta s stranke SD je mnenja, da se obrobnim 
naseljem dogaja krivica, saj bodo morali za izgradnjo čistilne naprave poskrbeti sami, za 
večja, strnjena naselja pa bodo poskrbele strokovne sluţbe. Meni, da bi bilo potrebno za 
strnjena naselja pripraviti strokovne podlage za izgradnjo skupne čistilne naprave.  
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je obrazloţil, da je v občini 
Zagorje ob Savi 18 naselij, ki izpolnjujejo pogoje območij za javno vodovodno omreţje. 
Opomnil je, da na področju vodovoda zelo uspešno rešujejo ta problem, medtem ko na 
področju čiščenja odpadnih voda teh moţnosti z vidika financiranja ni. Ni vira, ki bi lahko 
takšne rešitve celovito pokril za vsa naselja, ki jih je v občini Zagorje ob Savi veliko. 
Povedal je, da je bil izdelan izračun za primer Kotredeţa, kakšna bi bila ekonomičnost 
gradnje posamezne čistilne naprave uporabnika ali pa skupne. Dokazano je bilo, da je 
skupna čistilna naprava draţja. Današnja tehnologija omogoča, da se čistilne naprave 
vgradijo v ţe obstoječe greznice, če so le te primerno grajene, zato je strošek čistilne 
naprave lahko niţji tudi od 1000€. Poudari, da je vprašanje skupne čistilne naprave glede 
ekonomičnosti zelo vprašljivo. 
 
Matjaţ Pokorn, član občinskega sveta s stranke SD je dodal, da ne trdi, da je 
izgradnja skupne čistilne naprave cenejša, temveč, da je potrebno ljudem na nek način 
pomagati, saj so na tem področju neuki. 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je poudaril, da reševanje 
individualnih situacij ni naloga občinske javne sluţbe. Zakonodaja, ki je enotna za 
celotno Slovenijo predpisuje, kdaj se občina oziroma javna sluţba vključuje v reševanje 
problema. 
 
Ţupan je predlagal, da bi bil eden izmed sklepov tudi, da Javno komunalno podjetje kot 
izvajalec teh nalog skupaj z občino Zagorje ob Savi pripravi informacijsko pisarno 
oziroma pomoč, kjer bodo ljudje lahko pridobili informacije glede izgradnje čistilnih 
naprav. Strinjal se je tudi s pobudo odbora glede sofinanciranja manjših skupinskih 
oziroma posameznih čistilnih naprav.  
Za zaključek je povedal še, da se zaveda, da še noben ţupan ni z izgradnjo čistilne 
naprave in kolektorskega sistema dobil podpore na volitvah, kvečjemu izgubil zaradi 
razkopavanja in s tem kvaril celotno podobo mesta. Po zaključku projekta ne bo nič 
vidnega, visoki bodo stroški in velika investicija. Pridobile bodo generacije za nami, saj 
se bo z izgradnjo čistilne naprave ustvaril čistejši izliv Medije v reko Savo. 



 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP z dopolnitvijo, da se pripravi celovito informacijo v okviru Javnega komunalnega 
podjetja okrog čiščenja odpadnih komunalnih in padavinskih voda: 
 

1. Občinski svet je v 1. Obravnavi sprejel predlog Odloka o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne vode na območju občine Zagorje ob Savi. 

2. Na podlagi stališč in sklepov iz  1. obravnave, predlagatelj odloka pripravi   
predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode 
na območju občine Zagorje ob Savi za drugo obravnavo in sprejem.  

3. Ta sklep velja z dnem sprejema. 

K 10. Točki 
Predlog sprememb in dopolnitev Odloka o priznanjih Občine Zagorje ob Savi 

 
Rudi Medved, direktor občinske uprave je povedal, da se je lani junija spremenil 
Statut občine Zagorje ob Savi. S to spremembo je bila ukinjena komisija za odlikovanja, 
ki je bila pristojno delovno telo v postopku za podeljevanje najvišjih občinskih priznanj. 
Skladno s tem je bil spremenjen tudi poslovnik o delu občinskega sveta, je pa ostala 
Komisija za odlikovanja še vedno v Odloku o občinskih priznanjih, zato predlaga, da se 
tudi ta odlok uskladi z dejanskim stanjem oziroma s statutom in poslovnikom občinskega 
sveta, ker gre za relativno majhno spremembo samega odloka predlaga, da se to 
spremeni po skrajšanem postopku. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Občine 
Zagorje ob Savi. 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Občine Zagorje ob Savi 
se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati naslednji dan po 
objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

K 11. točki 
Predlog sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 

 
Blanka Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo je povedala, da 
je Ministrstvo za kulturo v mesecu avgustu objavilo razpis za sofinanciranje investicij v 
prenovo in rekonstrukcijo objektov na področju kulture, objektov, ki so razglašeni za 
javno infrastrukturo in so v lasti lokalne skupnosti. Tovrstni razpisi, ki so namenjeni 
prenovi objektov na področju kulture so redki, zato so se odločili, da nanj prijavijo obnovo 
Rudarskega muzeja Loke. Eden od pogojev za uspešno prijavo na razpis je  100% 
lastništvo lokalne skupnosti, drugi pogoj je, da mora biti objekt razglašen za javno 
infrastrukturo na področju kulture. Takšen sklep o razglasitvi v skladu z zakonom o 
uresničevanju javnega interesa  na področju kulture sprejemajo občinski svetniki. Kot 
tretji pogoj, ki je potreben za prijavo občine na razpis je, da je navedeni projekt vključen v 
Načrt razvojnih programov občine za naslednje štiriletno obdobje. Dodala je, da so 
svetnice in svetniki prejeli gradivo, predlog obeh sklepov in sicer Sklep o razglasitvi javne 
infrastrukture in Sklep o potrditvi DIIP in umestitvi projekta v Načrt razvojnih programov. 
Zato je predlagala, da sklepa potrdijo in tako omogočijo moţnosti za uspeh na 
navedenem razpisu. 
 



Ţupan je dodal, da je morala občina pred slabim letom od drţave odkupiti objekt  
Rudarski muzej Loke. Sedaj se občina pripravlja na razpis, kar pomeni, da tudi s 
sklepom o določitvi javne infrastrukture le tega vključi v javno infrastrukturo potrdi 
vključitev projekta v načrt razvojnih programov 2013-2016 občinskega proračuna. V 
drugem sklep potrditev dokumenta identifikacije investicijskega projekta za investicijo 
obnove Rudarskega muzeja Loke. Poudari, da gre pri projektu za lastna sredstva v višini 
148 tisoč EUR in okoli 346 tisoč EUR evropskih sredstev.  
 
Razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 
                                                             

1. Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi potrjuje vključitev naslednjega projekta v 
Načrt razvojnih programov 2013-2016 proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 
2013 v veljavni proračun in v predlog prvega rebalansa proračuna Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2013: 

 OB142-13-0022 »Obnova Rudarskega muzeja Loke«  vrednost projekta: 
494.722,33 € (z vključenim DDV) 

 dinamika financiranja projekta: leto 2014 

 Viri financiranja: 
- lastna sredstva: 148.416,70 €                                  
- EU sredstva (EU+slovenska udeleţba): 346.305,63 € 

2. Oddelek za javne finance izvede ustrezne spremembe v Načrtu razvojnih 
programov 2013-2016 v okviru proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2013, in 
sicer tako, da spremembe ne bodo vplivale na uravnoteţenost proračuna in  tudi 
ne na usklajenost drugega (posebni del proračuna) in tretjega dela proračuna 
(Načrt razvojnih programov) Občine Zagorje ob Savi za leto 2013. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

ter  

SKLEP: 

 

1. Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
projekt/program:     »Obnova Rudarskega muzeja Loke«, ki so ga septembra 
2013 izdelali v podjetju REGIONALNI CENTER ZA RAZVOJ, d.o.o.; Podvine 36; 
1410 ZAGORJE OB SAVI. 

2. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 494.722,33 € (z vključenim DDV) in 
se bo izvajala skladno s časovnim načrtom, navedenim v DIIP-u. Investicija se bo 
izvedla do 31.12.2014.  

3. Viri financiranja: 
- lastna sredstva: 148.416,70 €                                  
- EU sredstva (EU+slovenska udeleţba): 346.305,63 € 

4. V NRP 2013-2016 proračuna Občine Zagorje ob Savi 2013 se uvrsti nov projekt z 
nazivom: 
 OB142-13-0022 »Obnova Rudarskega muzeja Loke«  vrednost projekta: 

494.722,33 € (z vključenim DDV) 

 dinamika financiranja projekta: leto 2014 

 Viri financiranja: 
- lastna sredstva: 148.416,70 €                                  
- EU sredstva (EU+slovenska udeleţba): 346.305,63 € 

5. Odobri se izvedba investicije. 
6. Ta sklep velja takoj. 



 
 
 
 

K 12. Točki 
Predlog akcijskega načrta za neodvisno ţivljenje invalidov v Občini Zagorje ob 

Savi za obdobje 2013-2017 
 
Ţupan je uvodoma povedal, da je občina Zagorje ob Savi prejela listino Občina po meri 
invalidov. Cilj je odpraviti arhitektonske ovire in biti prijazna občina tako invalidom kot tudi 
vsem ostalim. Predlog akcijskega načrta je na svoji seji obravnaval tudi Odbor za 
zdravstvo in socialne zadeve. Ţupan je nato prosil gospoda Zvoneta Pozniča, 
predsednika društva invalidov, da poda poročilo.  
 
Zvone Poznič, predsednik društva invalidov, je pozdravil vse prisotne, nato je 
nadaljeval s poročilom o aktivnostih, ki so se odvijale v okviru  Akcijskega načrta 2008-
2012. Predstavil je nekaj projektov, ki so bili izvedeni v tem obdobju: 

- izgradnja dvigala v šoli dr. Slavka Gruma ter ureditev sanitarij za invalide 
- izgradnja in umestitev v stavbi občinske uprave, upravne enote in DURS-a, 

Sklada za ljubiteljske dejavnosti in Društva prijateljev mladine 
- pridobitev novih prostorov Rdečega kriţa 
- izgradnja klančine za invalide pri Centru za socialno delo in Rdečega kriţa 
- namestitev zvočnega signala za slepe in slabovidne v semaforiziranem kriţišču 
- izgradnja nove lekarne 
- odprava nekaterih arhitektonskih ovir, na Kidričevi cesti, na Cankarjevem trgu  
- ureditev novih parkirišč za invalide. 

Ob zaključku prvega štiriletnega obdobja se je zahvalil vsem, ki so bili od leta 2007 do 
danes kakorkoli vključeni v projekt. V nadaljevanju je povedal, da predlog Akcijskega 
načrta za neodvisno ţivljenje invalidnih oseb z motnjami v razvoju in teţje gibljivim 
osebam za obdobje 2013 – 2017 ni nič kaj drugačen od prejšnjega. Naloge še vedno 
ostajajo enake oziroma se nadaljujejo. Novi predlog je pripravil Svet za invalide in ga 
posredoval v pregled in potrditev občinskemu svetu, obravnaval ga je tudi Odbor za 
zdravstvo in socialne zadeve. Akcijski načrt je splošen dokument, ki daje usmeritve za 
delovanje na tem področju, katerega dejavnost bo tudi v prihodnjem štiriletnem obdobju 
usmerjena v izboljšanje in osveščanje občanov o poloţaju in pravicah invalidov, 
njihovem uveljavljanju kot neodvisnih drţavljanov in integracij v vsa dogajanja v občini, 
zagotavljanje pogojev za vključevanje invalidov v procesih odločanja na ravni občine in v 
svojih lastnih sredinah. Cilj Akcijskega načrta je, zagotoviti in razvijati pogoje okolja, 
sluţb in programov, ki bodo omogočili čim bolj neodvisno ţivljenje invalidov ter razvijali in 
dajali moţnost uveljavljanja njihovih sposobnosti.  
Prepričan je, da potrebe invalidov tudi v prihodnjem štiriletnem obdobju ne bodo prezrte, 
ţe do sedaj je bilo ogromno narejenega kljub temu, da Svet za invalide pri občini nekaj 
časa ni deloval. Za konec je povedal, da v občini ţivi 497 članov invalidov, ki so 
kategorizirani s I., II. in III. stopnjo invalidnosti, potem so tu še člani s posebnimi pogoji, 
teh je 67. V članstvu se zdruţuje tudi 500 oseb, ki so pridruţenega značaja in če se 
prišteje še varovance VDC-ja ter drugih društev, ki se ukvarjajo z invalidnostjo, tej 
skupini ljudi pripada skoraj 12 % prebivalcev občine. Za konec je še pohvalil, da je 
občina v prvem četrtletju naredila ogromno, za kar je društvo invalidov in vsi, ki so 
kakorkoli prizadeti hvaleţni. Hkrati pa naprošajo za enako prizadevnost tudi v bodoče. 
 



Ţupan se je najprej zahvalil gospodu Pozniču, bivšim predsednikom društva, članicam in 
članom Društva invalidov in vsem tistim, ki skupaj oblikujejo občino po meri invalida. 
Prepričan je, da bo Akcijski načrt realiziran.  
 
Sledila je razprava. 
 
Amalija Kuder, članica občinskega sveta z liste DeSUS je dejala, da je Odbor za 
zdravstvo in socialne zadeve predloţeni dokument obravnaval, v zvezi s tem je sprejel 
naslednja stališča, in sicer:  

- Akcijski načrt za neodvisno ţivljenje invalidov je dokument, ki daje splošne 
usmeritve za delovanje na področju problematike invalidov, vendar pa kljub temu 
predstavlja nadgradnjo aktivnosti, tistih, ki jih je občina izvedla ţe v preteklih letih, 
na podlagi preteklega Akcijskega načrta. 

- Na osnovi dejanskih potreb, ki se bodo v prihodnjem obdobju izkazale, bodo 
konkretne naloge in projekti umeščeni v proračun občine Zagorje, skladno s 
finančnimi moţnostmi posameznih časovnih obdobij, to bo po eni strani 
zagotavljalo kontinuirano skrb občine za invalidne osebe po drugi strani pa tudi 
ohranjanje listine Občina po meri invalidov. 

Odbor za zdravstvo in socialne zadeve predlaga, da občinski svet sprejme predlagani 
Akcijski načrt. 

 
Matjaţ Pokorn, član občinskega sveta z liste SD je opozoril na aroganco ljudi, ki iz 
dneva v dan parkirajo avtomobile na prostoru za invalide ali na pločniku, kjer se lahko 
gibljejo tudi invalidi. Meni, da bi mogla biti vsa druţba bolj dovzetna do takšnih primerov. 
 
Ţupan je povedal, da bodo glede svetniškega vprašanja svetnika Andreja Dolšine 
opozorili pristojne sluţbe, da bodo bolj pozorni na avtomobile parkirane na mestih za 
invalide. 
  
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejema AKCIJSKI NAČRT ZA 
NEODVISNO ŢIVLJENJE INVALIDOV V OBČINI ZAGORJE OB SAVI ZA 
OBDOBJE 2013-2017.  

2. Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Zagorje ob Savi. 
 
S tem je bil dnevni red izčrpan. Seja je bila zaključena ob 19.35 uri.  
 
 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE            ŢUPAN 
             Rudi MEDVED            Matjaţ ŠVAGAN 
  
 
 


